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یوونتوس قرارداد پوگبا را 
 فسخ می کند 

نشریه ورزشی معروف ایتالیا از تصمیم بانوی 
پیر برای پایان دادن به همکاری خود با هافبک 
فرانسوی اش خبر داد. کمتر از 24 ساعت پس 
از انتشار درخواست دادستان مبارزه با دوپینگ 
ورزش ایتالیا برای محرومیت 4 ساله پل پوگبا 
به عنوان مجازات دوپینگ این هافبک فرانسوی، 
نشریه گاتزتا دلواسپورت چاپ میلان مدعی شد 
که باشگاه یوونتوس نیز در صدد فسخ قرارداد این 
بازیکن است. مثبت شدن تست دوپینگ پوگبا در 
هفته نخست سری A تعلیق فعالیت های ورزشی 
او تا به امروز را در پی داشته است اما مجازات اصلی 
این بازیکن زمانی مشخص خواهد شد که جلسه 
رسیدگی به تخلف او برگزار شود و اگر دادگاه 
درخواست دادستان آژانس مبارزه با دوپینگ 
ایتالیا را قبول کند، ستاره فرانسوی عملًا باید قید 
ادامه دادن به دوران بازیگری اش را بزند، چراکه 
در پایان محرومیتش 34 ساله خواهد شد. گویا 
برنامه یوونتوس این است که به صورت توافقی 
به همکاری اش با پوگبا خاتمه دهد اما اگر بازیکن 
حاضر به این نشود، بیانکونری باز هم خواهد 
توانست این کار را انجام دهد و به موجب بند 9 
و 11 اساسنامه نقل و انتقالات بازیکن در فوتبال 
ایتالیا، این باشگاه خواهد توانست به صورت 
یکطرفه و با اعتراض به دادگاه داوری ورزش ایتالیا 

قرارداد فی مابین را فسخ کند. 

ویژه

صغر  علی ا ه  ر با و د ت  عو د
حسن زاده به تیم ملی به خوبی 
نشان می دهد که وحید شمسایی 
در تصمیم فوق مصمم است. 
او بعد از مدت ها نام ستاره مس 
سونگون را در لیست قرار داد 
تا حسن زاده مزد درخشش 

بی وقفه خود را بگیرد. 

مجتبی محرمی شاید تنها 
بازیکن تاریخ پرسپولیس 
است که در یک روز بیشتر 
از علی پروین تشویق شد؛ 
اتفاقی که در زمان مربیگری 
ولی  پروین دیده نشد، 
محرمی این مهم را در بازی 

با هما رقم زد.

تیم فوتبال گل گهر در شرایطی مقابل 
تراکتور دومین شکست فصل را تجربه 
کرد، که سرمربی یونانی  گل گهری ها 
غایبان پرشماری به دلیل مصدومیت 
داشت. مارینوس اوزونیدیس و 
شاگردانش البته همچنان دو بازی 
عقب افتاده دارند و فرصت تغییر 

شرایط برای آنها مهیا است. 

ت
شــ

س نو
عک

        دومین شکست   دعوت بیشتر از پروین

گفت وگو

و  پرسپولیس  پیشکسوت  قلیچ  وحید 
کارشناس فوتبال در خصوص وضعیت گل 
محمدی و شاگردانش بعد از حذف از لیگ 

قهرمانان آسیا صحبت کرد. 
روزهای  این  وضعیت  خصوص  در   
پرسپولیس و حذف از مسابقات آسیایی 
بعد از شکست مقابل الدحیل چه نظری 

دارید؟
 من دیگه واقعا نمی دانم چه بگویم و هرچه 
می گویم فایده ندارد. خودمان حرف می زنیم و 
خودمان هم می شنویم. هم وقت شما را می گیریم 
و هم وقت مردم را و هیچ فایده ای ندارد. اصلًا ما 
برای چه مصاحبه می کنیم؟ از اول فصل هرچه 
گفتیم مگر کسی ترتیب اثر می دهد؟ چه منِ 
پیشکسوت بگویم، چه آقای کارشناس بگوید، چه 
هوادار بگوید. چه تاثیری ایجاد می شود؟ ککشان 
هم نمی گزد. این هوادار حق دارد حرص و جوش 
می خورد. در این شرایط اقتصادی یک روز از کار و 
زندگی اش می زند و با این قیمت های گران بلیت 
می خرد و می رود استادیوم تا از این تیم حمایت 
کند و آخر این تور اعصابش را به هم می ریزند. 
تیم مقابل الدحیل چه تاکتیکی داشت؟ همه 
چیز را نمی شود به از دست دادن دو موقعیت و 
پنالتی و این مسائل ربط داد. باور کنید پنالتی هم 
گل می شد بازهم الدحیل گل می زد. اصلًا ظلم 
به فوتبال بود که این تیم با این وضعیت و این 

عملکرد بخواهد صعود کند. 
   مدیران پرسپولیس باید چه کاری 

انجام دهند؟
واقعاً از اول فصل هرچه گفتیم خسته شدیم. 
خیلی زودتر از اینها که می شد یک فکری برای 
تیم کرد ولی کسی ترتیب اثر نداد و حالا که دیگر 
کار از کار گذشته است. دربی را هم ببازند که 
دیگر خیال همه ما راحت شود و برویم پی کار 
و زندگی مان. تیم این همه ملی پوش در اختیار 
دارد ولی 6 بازی است نتوانسته حتی تیم های ته 
جدولی را ببرد چه برسد به الدحیل و النصر. حرف 
هم می زنیم می گویند برای تیم حاشیه درست 

می کنید ولی این تیم خودش حاشیه است. 
    در مورد وضعیت ادامه همکاری با گل 

محمدی نظر شما چیست؟
 راستش را بخواهید هر چه ما گفتیم برعکسش 
را انجام می دهند. حالا هم می گویم گل محمدی 
بهترین مربی است و کسی حق ندارد او را عوض 

کند. 

قلیچ:
برای پرسپولیس 

دیگر کار از کار 
گذشته است

 برخی منتقدان یادشان رفته پیش  
من تمرین می کردند! 

ایسنا: محسن کاوه درباره عملکرد پژمان 
درستکار، سرمربی پیشین تیم ملی کشتی آزاد، 
گفت: نتایج تیم ملی در 3 دوره قبل مسابقات 
جهانی خوب بود و او کم کاری نکرد. او یکسری 
مسائل شخصی داشت که اولویتش بیشتر بر 
روی آن ها بود و به همین دلیل دیگر همکاری اش 
را ادامه نداد. سرمربی تیم ملی کشتی آزاد که 
در برنامه »ورزشگاه« شبکه ۵ حاضر شده بود، 
در پاسخ به این سوال که ایا رابطه او و دبیر مثل 
رابطه درستکار و دبیر خواهد بود یا خیر، گفت: 
بله من از اینکه هر کسی به ما کمک کند استقبال 
می کنم. با خیلی از پیشکسوتان و بزرگان کشتی 
در تماس بودم و جلسات زیادی گذاشتم که هم 
رخصت گرفتم و هم از آن ها مشورت گرفتم. باز 
هم با خیلی ها چه کسانی که بزرگ تر من بودند 
و چه کسانی که در مقطعی در باشگاه من تمرین 
می کردند. حالا درست است یکسری از آن ها 
بی معرفتی می کنند و حرف هایی را می زنند اما 
فکر می کنم آنها زمان هایی که پیش من می آمدند 
و تمرین می کردند را یک خرده فراموش کرده اند. 
کسی از مشورت گرفتن ضرر نمی کند. من نقد 

پذیرم و از نقد استقبال می کنم. 

 منهای فوتبال

دیدگـاه

  کوتاه 
فارس: محمود فکری، سرمربی تیم فوتبال هوادار در نشست 
خبری قبل از بازی با پرسپولیس عنوان کرد: شنیده ام اشکان 
خورشیدی، داور بازی پرسپولیسی است اما امیدوارم قضاوتی 
عادلانه داشته باشد و سوتش برای بازی تعیین کننده نباشد زیرا 
این تیم به اندازه کافی بازیکنان و کادرفنی قوی دارد که برای 
کسب امتیاز نیازی به کمک داور نداشته باشد . ظاهرا کمیته داوران 
فدراسیون فوتبال قصد دارد پس از اتمام این مسابقه از فکری به 
دلیل اتهام زدن به خورشیدی که ممکن است بازی فردا را تحت 
تاثیر قرار بدهد، به کمیته انضباطی فدراسیون فوتبال شکایت کند 
زیرا اعتقاد دارد هیچ مربی ای نباید قبل از بازی با مطرح کردن 
چنین صحبت هایی علیه داوران فضا را متشنج کند. یکی از اعضای 

کمیته داوران در گفت وگو با فارس این موضوع را تایید کرد. 

بیــن المــلل 
 سرمربی منچسترسیتی پس از شکست برابر آستون ویلا 
اعتراف کرد که تیمش در بحران به سر می برد و وظیفه اوست 
که راه برون رفت از این بحران را پیدا کند. پپ گواردیولا در 
نشست خبری پایان بازی گفت: قبل از هر چیزی باید بگویم 
که آستون ویلا شایسته این پیروزی بود. آنها بازی بهتری را به 
نمایش گذاشتند و در نهایت هم به خواسته خود رسیدند. در 
نیمه نخست عملکرد خوبی نداشتیم و به خوبی در میدان حرکت 
نکردیم اما در نیمه دوم بازی بهتری را به نمایش گذاشتیم، اما این 
برای پیروزی کافی نبود. او ادامه داد: در لحظات 
مناسب پاس های خوبی را رد و بدل نکردیم 
و این مشکل ساز شد. قبول دارم که رودری 
بازیکن مهمی است ولی باید وقتی که او نیست 
بتوانیم جای خالی اش را پر کنیم. وظیفه 
من به عنوان سرمربی این است که 
چاره ای برای خروج از بحرانی که 
در آن به سر می بریم، پیدا کنم. 
سرمربی سیتی 
در پایان گفت: 
باید با پیروزی 
بعدی  بازی های  در 
شرایط را تغییر دهیم. وقتی تیم شکست 
می خورد وظیفه من این است که بار دیگر 

تیم را به روند پیروزی برگردانم. 

فوتبال روی بد خود را به پرسپولیس نشان داد 

پرسپولیس از لیگ قهرمانان آسیا با شکست خانگی برابر 
الدحیل قطر حذف شد. باید بگویم فوتبال روی بد خود را به 
پرسپولیس نشان داد و این تیم به رغم شایستگی هایی که 
داشت از صعود به مرحله حذفی بازماند. در داستان این فصل 
پرسپولیس در لیگ قهرمانان آسیا، بازی اول به این خاطر با 
شکست نماینده کشورمان همراه شد که تمرکز را از بازیکنان 
گرفتند و استقبال غیرمنتظره از رونالدو، زمین چمن نامطلوب 
ورزشگاه آزادی، مصدومیت دقایق ابتدایی مهدی ترابی، در 
ادامه وحید امیری و اخراج عجیب میلاد سرلک به حریف کمک 
کرد تا برنده شود. پرسپولیس در بازی دوم بازی برتری نسبت 
به الدحیل داشت و بعد از آن هم استقلال تاجیکستان را در 
تهران شکست داد تا در پایان دور رفت ۸ امتیازی شود. در بازی 
برگشت با استقلال تاجیکستان به غیر از مصدومیت های رباط 
صلیبی پورعلی گنجی و یاسین سلمانی، موج سرماخوردگی وارد 
تیم شد و برخی بازیکنان تأثیرگذار مثل امید عالیشاه نتوانستند 
در خدمت تیم باشند. وحید امیری هم که دوباره مصدوم و آن 
بازی با تساوی تمام شد. در بازی با النصر در عربستان هم فقط 
بدبیاری بود که گریبان پرسپولیس را گرفت و به جای 3 امتیاز 
فقط یک امتیاز داشت، آن هم در روزی که چند مهره تیم غایب 
بودند. در بازی برگشت با الدحیل، تیم برتر پرسپولیس بود و 
خیلی زود هم به گل رسید، ولی بلافاصله گل مساوی جریان 
بازی را عوض کرد و بازیکنان عجول به توپ ضربه زدند. در نیمه 
دوم انواع و اقسام فرصت ها از دست رفت و از همه مهم تر گئورگی 
گولسیانی که تمام پنالتی های قبلی اش برای پرسپولیس گل 
شده بود این بار به تیرک دروازه زد و توپ به اوت رفت. این 
دومین شوک منفی به تیم بود و روی یک غفلت، الدحیل به گل 
برتری رسید. حریف قطری که روحیه مضاعفی پیدا کرده بود با 
درخشش دروازه بان خود برنده شد و البته بازیکنان پرسپولیس 
هم به خاطر استرس زیادی که داشتند موفق به جبران نشدند. 
بگذریم که دست گل محمدی برای تعویض خالی بود و باز 
هم غیبت عالیشاه و امیری تأثیر منفی خود را بر تیم گذاشت. 
آن منتقدانی که یادشان رفته پرسپولیس با گل محمدی 
فینالیست آسیا شد، قهرمانی های لیگ برتر و جام حذفی را 
گرفت، این موارد را به یاد بیاورند تا آلت دست فرصت طلبان 
نشوند. فصل پیش که پرسپولیس با گل محمدی سه گانه را فتح 
کرد، آن هایی که علیه او شعار دادند و بطری آب و سنگ پرت 
کردند کجا بودند؟ هوادار واقعی پرسپولیس هیچ وقت افتخارات 
سرمربی تیمش را فراموش نمی کند. قانون سقف قرارداد را که 
می گذاشتند باید به این روز فکر می کردند که حرمت مربیان 
تیم های بزرگ را آن هایی که از تفرقه سود می کنند، نگه 
نمی دارند. گل محمدی برای پرسپولیس زحمت کشیده، جام 
آورده، سرمایه فوتبال ماست و نباید بگذاریم دلالان و فرصت 
جویان به سرمایه های فوتبال ما آسیب بزنند. قطعاً می تواند انتقاد 
منطقی به عملکرد کادرفنی پرسپولیس داشت، ولی نمی شود 
نقد غیرمنصفانه داشت. مشکلاتی که دورادور تیم پرسپولیس 
بود و کمکی برای رفع آن ها نشد، دیده شود و بعد انتظار داشت 
تا تیم به نتایج عالی برسد. وقتی در نقل و انتقالات برای تیم 
ایجاد محدودیت می شود و مدیریت نمی تواند بازیکنان مدنظر 
سرمربی را جذب کند، رقابت با حریفان عربی نابرابر می شود. 
رضا درویش هم با مدیریت خود در فتح سه گانه نقش داشت. 
استعفای او هم به صلاح نیست و او می تواند باز هم مدیرعامل 
بماند. تغییری که در پرسپولیس نیاز است، حل مشکلات مالی 
باشگاه و تقویت تیم در نقل و انتقالات نیم فصل است. البته اگر 
سقف بودجه برداشته شود تا پرسپولیس و دیگر تیم ها بتوانند 
بدون مانع خود را تقویت کنند. هواداران نباید ناسپاس باشیم و 

باید از سرمربی تیم شان دلجویی کنند. 

محمدرضا مهدوی 
کارشناس فوتبال 

فرکی: بعید نیست پرسپولیس محروم شود!

گل محمدی: هیچ کس برای پرسپولیس بهتر از برانکو نیست 

ز بازی دور از فوتبال  صحنه های بعد ا
حرفه ای بود و با احترامی که نسبت به 
تماشاگر و هوادار دارم، معتقدم این گونه 
رفتارها دور از فرهنگ بود. حسین فرکی در 
گفت وگو با ایسنا، درباره بازی پرسپولیس 
برابر الدحیل و حذف آن ها از لیگ قهرمانان 
آسیا اظهار کرد: پرسپولیس در این دیدار 
حقش  و  داشت  خوبی  بسیار  عملکرد 
ما متاسفانه شرایط آن طور که  برد بود ا
می خواستیم رقم نخورد. البته صحنه های 
ز فوتبال حرفه ای بود  ز بازی دور ا بعد ا
و  تماشاگر  به  نسبت  احترامی که  با  و 
هوادار دارم معتقدم این گونه رفتارها دور 

از فرهنگ است. در فوتبال رئال مادرید 
و بارسلونا زمانی که تیمشان می بازد، 
تماشاگران این تیم ها به حدی حرفه ای 
نگار اتفاق خاصی رخ  رفتار می کنند که ا
نداده اما در فوتبال ما هنوز این فرهنگ در 
بین تماشاگران جا نیفتاده و در این بخش 
همانند سایر بخش ها ضعف داریم و باید 
رعایت کنیم . وی افزود: این گونه مسائل 
در گذشته نیز وجود داشته و دوباره در حال 
یم  نسته ا ر است. متاسفانه هنوز نتوا تکرا
فرهنگ فوتبال را در شرایط حساس در 
زیم. فرکی تصریح  استادیوم ها جا بیندا
کرد: در این دیدار برنده واقعی پرسپولیس 

بود و موقعیت های خوبی را برای گلزنی 
داشت که از دست داد. البته حریف خیلی 
خودنمایی نمی کرد و مثل همیشه بیرانوند 
بهترین بازیکن زمین بود و عملکرد خوبی 
داشت اما روز خوب پرسپولیس نبود. فرکی 
در پاسخ به این پرسش که امکان دارد رفتار 
بد تماشاگران برای پرسپولیس محرومیت 
به دنبال داشته باشد، تصریح کرد: این 
گونه رفتارها از چشم AFC دور نیست و 
احتمال محرومیت وجود دارد. در فوتبال 
الاتحاد و سپاهان در اصفهان دیدید که چه 
برخوردی با سپاهان شد. بعید نیست که 
درباره پرسپولیس نیز تصمیماتی گرفته 

شود که امیدوارم این اتفاق رخ ندهد. وی 
ادامه داد: در حذف پرسپولیس نه بازیکنان 
و نه کادر فنی هیچ کدام مقصر نبودند، تنها 
پرسپولیس با بدشانسی مواجه شد و در این 
وسط هیچ کس به اندازه یحیی گل محمدی 
ناراحت نبود. فرکی درباره تغییرات در 
کادرفنی گفت: تغییرات در حال حاضر به 
نفع پرسپولیس نیست و باید تیم با یحیی 
گل محمدی برای قهرمانی در لیگ تلاش 
فزود: تعطیلی های  کنند. وی در پایان ا
بی وقفه  لیگ به خاطر تیم ملی لطمه بزرگی 
به باشگاه ها و از جمله پرسپولیس زد و 

سبب شد تا شرایط فوتبال به هم بخورد. 

یحیی گل محمدی سرمربی پرسپولیس از 
برانکو ایوانکوویچ به عنوان بهترین گزینه برای 
هدایت سرخپوشان نام برد و گفت که حاضر 

است همین امشب تیم را تحویل او دهد. 
 شکست مقابل الدحیل 

یحیی گل محمدی در نشست خبری پیش 
از دیدار پرسپولیس برابر هوادار در چارچوب 
هفته دوازدهم لیگ برتر گفت: لیگ قهرمانان 
آسیا را گذراندیم و متأسفانه نتوانستیم از مرحله 
گروهی صعود کنیم. تمام تلاش خود را برای 
صعود کردیم ولی این اتفاق نیفتاد. لیگ دوباره 
شروع می شود و شش بازی متوالی در پیش 
داریم که می تواند به روند پیشرفت تیم کمک 
کند. اولین بازی ما مقابل هوادار خواهد بود که 
نتایج نسبتاً خوبی با محمود فکری گرفته و تیم 
قابل احترامی برای ماست. وی با اشاره به لزوم از 
یاد بردن شکست تلخ برابر الدحیل عنوان کرد: 
باید تلاش کنیم در بازی های آینده پیروز شویم 
و به مسیر آینده خودمان ادامه دهیم. نکته بسیار 
مهم برای دیدار با هوادار، این است که بازی قبلی 
را فراموش کرده و خودمان را از لحاظ ذهنی و 
جسمی ریکاوری کنیم. بازیکنان پس از دیدار با 

الدحیل، از خودشان احساس مسئولیت نشان 
دادند و از آنها تشکر می کنم. 

 انتقاد از باشگاه 
گل محمدی با گلایه از فعالیت های این باشگاه 
در نقل وانتقالات تابستانی گفت: بعد از قهرمانی 
باید در لیگ قهرمانان آسیا شرکت می کردیم و 
متأسفانه تیم سال گذشته را به سختی حفظ 
کردیم. حتی نتوانستیم سه بازیکن خودمان را 
حفظ کنیم. بازیکنانی که به پرسپولیس آمدند، 
نیاز به زمان دارند. آنها در تیم بزرگی بازی 

می کنند و ممکن است از لحاظ روانی افت کنند. 
هواداران هم انتظار دارند تیم همیشه بالا باشد. 

 نگرانی هواداران 
پرتاب بطری هواداران  به  اشاره  با  وی 
پرسپولیس به سمت بازیکنان این تیم، پس 
از شکست برابر الدحیل عنوان کرد: وقتی 
هواداران عادت ندارند پرسپولیس در این رتبه 
از جدول باشد و چنین نتایجی بگیرد، عصبانی و 
ناراحت می شوند. به آنها حق می دهم و هیچ وقت 
نمی گویم چرا این اتفاق افتاد. خشم هواداران 
باعث عصبانیت ما نمی شود و ناراحتی هواداران، 
ما را ناراحت می کند. باید از این مسئله به خوبی 
بهره ببریم و تلاش کنیم نتایج را با اراده و تمرکز 

بیشتر جبران کنیم. 
 دلایل ضعف 

سرمربی پرسپولیس در پاسخ به این پرسش که 
دلیل نتایج ضعیف پرسپولیس در هفته های اخیر 
را در چه نکته ای می بیند، گفت: مصدومیت های 
بدموقع، بزرگ ترین مشکل ما بود؛ به ویژه 
مصدومیت پورعلی گنجی در دفاع و یاسین 
سلمانی در حمله. مصدومیت های طولانی مدتی 
مانند وحید امیری را هم داشتیم؛ امید عالیشاه 

نیز در سه مقطع آسیب دید و هنوز مصدوم است. 
ترابی و سرلک نیز دچار مصدومیت شدند و همین 

بازیکنان، 30 تا 40 درصد پرسپولیس هستند.
  بازگشت برانکو؟!

وی در مورد صحبت هایی مبنی بر بازگشت 
برانکو ایوانکوویچ به پرسپولیس گفت: قطعا 
شیطنتی وجود داشته است. برای پرسپولیس 
هیچ کس بهتر از برانکو نیست و اگر بدانم او امشب 
می آید، تیم را تحویل می دهم تا از فردا مربیگری 
کند. هیچ مشکلی از این بابت ندارم. برخی ها نام 
برانکو را می آورند و فکر می کنند ناراحت می شوم. 
برانکو استاد من بوده و ما خیلی از موفقیت های 

تیم در سال های اخیر را مدیون او هستیم.
 دیدار با استقلال 

گل محمدی درباره اینکه پرسپولیس باید 
پنجشنبه هفته پیش رو به مصاف استقلال برود 
و آیا ممکن است دربی روی عملکرد سرخپوشان 
مقابل هوادار تأثیرگذار باشد یا خیر، گفت: دیدار 
با هوادار برای ما مهم ترین بازی ما محسوب 
می شود و بعد از این مسابقه فرصت داریم که 
برای دربی صحبت و فکر کنیم. بازی با هوادار 

برای من مهم است. 

 آرمان ملی: محمدرضا ساکت مدیرعامل باشگاه سپاهان 
قبل از اینکه هیات مدیره تصمیم به برکناری او بگیرد از 
سمت خود استعفا کرد و جای خود را به منوچهر نیکفر داد. 

 وضعیت سپاهان 
مهر هفته گذشته نوشت: تیم فوتبال سپاهان در فصل 
بیست و سوم رقابت های لیگ برتر عملکرد بسیار خوبی را 
به ثبت رسانده و در 9 بازی آنها 1۸ امتیاز به دست آورده اند 
و میانگین کسب دو امتیاز در هر بازی را از خود به جای 
گذاشته اند. سپاهان در این فصل چه در لیگ برتر و چه 
در لیگ قهرمانان آسیا با حواشی زیادی دست و پنجه 
نرم کرده است؛ پس از برگزاری 4 هفته و با حکم کمیته 
انضباطی فدراسیون فوتبال از این باشگاه به دلیل عدم 
رعایت قانون سقف بودجه، 4 امتیاز کسر شد تا سپاهان 
جایگاه صدر جدول خود را از دست دهد. حتی سپاهانی ها 
که در ابتدای فصل چند بازیکن جدید را به ترکیب تیم 
خود اضافه کرده بودند به دلیل عدم رعایت این قانون تا 
مدتی طولانی نتوانستند از آنها استفاده کنند که از نمونه 
بارز آن می توان به عیسی آل کثیر اشاره کرد که برای اولین 
بار نام او در دیدار رفت سپاهان و الاتحاد عربستان در لیگ 
قهرمانان آسیا در لیست بازیکنان این تیم قرار گرفت. علاوه 
بر آل کثیر، امید نورافکن یکی دیگر از ستاره های سپاهان 
است که ابهاماتی در خصوص صدور کارت بازی او وجود دارد 
و با اینکه مصدومیتش رفع شد و قادر به بازی برای تیم خود 
است اما مسئولان سپاهانی در هر دیدار عنوان می کنند 
که این بازیکن به دلیل مصدومیت قادر به همراهی تیمش 
نیست اما وی 20 آبان با انتشار پیامی در صفحه اجتماعی 
خود اعلام کرد که باید قراردادش با سپاهان اصلاح شود و 
هنوز کارت بازی اش صادر نشده است. در لیگ قهرمانان 

آسیا هم این تیم 
عجیبی  حاشیه  با 
روبه رو و باعث شد با 
حکم کمیته انضباطی 
AFC در دیدار رفت 
مقابل الاتحاد با نتیجه 
3 بر صفر بازنده شود و 
مالی  جریمه  همچنین 
و محرومیت از میزبانی برای 
3 بازی در ورزشگاه نقش جهان 
اصفهان محکوم شد. مدیریت باشگاه 
سپاهان در این فصل به عهده محمدرضا ساکت است. 
مدیری که رفت و آمدهای زیادی به این باشگاه داشته و 
در ایجاد حاشیه های این تیم در فصل اخیر نباید از نقش 
او به راحتی عبور کرد. خبرنگار مهر کسب اطلاع کرد 
ساکت به روزهای پایانی خود در این باشگاه نزدیک شده 
است و سازمان بازرسی کل کشور به مدیران کارخانه فولاد 
مبارکه در خصوص برکناری این مدیر فوتبالی اعلام نظر 
کرده است. محمدرضا ساکت از سال 13۸9 بازنشسته 
شده و تاکنون با استناد به بندها و تبصره های گوناگون 
توانسته در سمت های مدیریتی فعالیت داشته باشد. این 
موضوع با واکنش بازیکنان سپاهان هم همراه بوده و آنها با 
استوری های خود در فضای مجازی از مدیر کنونی باشگاه 

سپاهان حمایت کردند و خواستار حفظ او شدند. 
  استعفا 

محمدرضا ساکت، مدیرعامل سپاهان با ارسال نامه ای 
به هیات مدیره این باشگاه، از سمت خود استعفا داد. 
متن نامه به این شرح است: »هیات مدیره محترم باشگاه 
فرهنگی ورزشی فولاد مبارکه سپاهان با سلام و احترام 
و سپاس از حمایت ها و همراهی های همه جانبه در طول 
دوران مسئولیت؛ از آنجا که در مقطع فعلی با صعود از 
مرحله اول لیگ قهرمانان آسیا افق روشن موفقیت و ثبات 
تیمی به رغم مشکلاتِ فراهم شده، پدید آمده و همچنین 
به همت همگان از جمله حمایت های شرکت فولاد مبارکه 
و مدیر عامل محترم و تلاش شبانه روزی هیات مدیره و 
اعضای باشگاه و غیرت و جنگندگی بازیکنان و کادر فنی و 
همراهی و پشتیبانی هواداران باغیرت، استمرار قدرتمندی 
تیم فوتبال و فعالیت های دیگر تیم ها در مراحل ارزشمند 
مدعی بودن در لیگ و حذفی محقق شده، با توجه به تاکید 
رسمی یکی از دستگاه های محترم نظارتی مبنی بر عدم 
به کارگیری بازنشستگان، بدین وسیله استعفای رسمی 
خویش را از مسئولیت مدیرعامل باشگاه فرهنگی ورزشی 
فولاد مبارکه سپاهان تقدیم می نمایم. با آرزوی موفقیت 
و سربلندی سپاهان کبیر« دقایقی پس از انتشار خبر 
استعفای ساکت از سپاهان، باشگاه سپاهان خبر انتخاب 

سرپرست جدید را اعلام کرد. در خبر وبگاه باشگاه سپاهان 
آمده است: »در پی استعفای محمدرضا ساکت از مدیرعاملی 
باشگاه فولاد مبارکه سپاهان، هیات مدیره باشگاه صبح امروز 
تشکیل جلسه داد و ضمن بررسی دلایل استعفا و در نظر 
گرفتن جمیع جوانب و با توجه به منع قانونی به کارگماری 
بازنشستگان، ضمن تشکر و قدردانی از زحمات محمدرضا 
ساکت با استعفای ایشان موافقت و منوچهر نیکفر را به 

سمت سرپرستی باشگاه سپاهان منصوب کرد. 
 آشنایی با سرپرست جدید 

ارشد  کارشناسی  مدرک  دارای  نیکفر  منوچهر 
مهندسی صنایع بوده و از سال 1393 تا 1399 به عنوان 
رئیس هیات مدیره باشگاه و در سال های 9۸ و 99 به 
عنوان سرپرست باشگاه سپاهان در این باشگاه حضور 
موفقی داشته است. در دوره قبلی حضور وی در باشگاه، 
دستاوردهایی نظیر قهرمانی تیم فوتبال سپاهان در فصل 
-94 93، دو نایب قهرمانی تیم فوتبال در فصل های -9۸ 9۷ 
و -1400 99 و نیز تکمیل و افتتاح فاز دوم ورزشگاه نقش 
جهان به دست آمده است. لازم به ذکر است طی حکمی از 
سوی مدیرعامل شرکت فولاد مبارکه، محمدرضا ساکت 
به سمت مشاور مدیرعامل در حوزه توسعه زیر ساخت ها و 
اماکن ورزشی منصوب گردید. منوچهر نیکفر پس از استعفا 
محمدرضا ساکت و انتصابش به عنوان سرپرست باشگاه 
سپاهان، اظهار کرد: ابتدا باید از زحمات چند ساله برادر 
گرامی، آقای ساکت تقدیر و تشکر کنم. ایشان از مفاخر 
ورزشی اصفهان هستند و تلاش فراوان ایشان برای ارتقای 
جایگاه سپاهان فراموش نخواهد شد. قطعا اگر مسأله منع 
به کارگیری بازنشستگان نبود، ایشان باقدرت به کار خود 
در سپاهان ادامه می داد. وی افزود: حضورم در باشگاه 
سپاهان جهت ادامه مسیری است که توسط فولاد مبارکه و 
هیات مدیره باشگاه ترسیم شده و آقای ساکت نیز در همین 
مسیر قدم می گذاشتند. نیکفر همچنین خاطرنشان کرد: 
لازم است یادآوری کنم که حمایت های شرکت فولاد مبارکه 
از باشگاه سپاهان نیز براساس مسئولیت های اجتماعی این 
شرکت در راستای اهداف تعیین شده همچنان ادامه خواهد 
داشت. سرپرست باشگاه فولاد مبارکه سپاهان ادامه داد: 
مدیریت در باشگاه سپاهان همانند دوی امدادی است و همه 
مدیران در مقاطع زمانی مختلف تنها برای پیشرفت این 
باشگاه کار کرده و خواهند کرد. نیکفر در پایان خاطرنشان 
کرد: موفقیت یک باشگاه بزرگ و پرطرفدار چهار رکن اصلی 
دارد که شامل هواداران، مربیان و بازیکنان، مدیریت باشگاه 
 و رسانه می شود. ان شاا... همه در کنار هم با همدلی و تلاش 
مضاعف بتوانیم برای سپاهان بزرگ افتخارآفرینی کنیم و 
دل مردم شریف اصفهان و ایران را شاد کنیم. از این فرصت 
استفاده می کنم و به سوی ارکان اصلی موفقیت دست یاری 

دراز می کنم. 

تغییر در هیات مدیره باشگاه سپاهان 

ساکت رفت؛ نیکفر آمد 


